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ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 
 

Ustavující zasedání Zastupitelstva obce Kameničná, 
konané 17. října 
  
Neuvolněným starostou obce byl zvolen   LUKÁŠ JIRČÍK. 
 
Neuvolněnou místostarostkou obce byla zvolena  Mgr. ŠÁRKA GROFOVÁ. 
 
Předsedou kontrolního výboru byl zvolen    PETR ROLEČEK. 
 
Předsedkyní finančního výboru byla zvolena   Ing. JANA KRATOCHVÍLOVÁ. 
 
Členy kontrolního výboru byli zvoleni:   Ing. MILAN ŠTANTEJSKÝ, 
 
    JAN KREJSA. 
 
Členy finančního výboru byli zvoleni:   PAVLA ROLFOVÁ, 
 
    RADOMÍRA MATYÁŠOVÁ. 
     

Č. 1 ze dne 14. listopadu 
přítomno 7 zastupitelů z celkového počtu 7,  

hosté:  
Jaromíra Veverková, Ivona Andršová 

 
Ze zasedání 

 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo dohody o provedení práce se všemi 
jednotlivými zastupiteli s platností po dobu tohoto volebního období zastupitelstva 
obce Kameničná. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo rozpočtové opatření Obce Kameničná č. 
7/2022 ze dne 14.11.2022. 
 
Viz úřední deska obce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 



 
Zastupitelstvo obce Kameničná projednalo a schválilo záměr uzavření smlouvy o 
budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby s ČEZ 
Distribuce, a.s., týkající se obecní komunikace, pozemku parc. č. 1693 v k.ú. Kameničná.  
 
Jedná se o elektro přípojku k plánované novostavbě RD v dolní části obce nedaleko čp. 
23. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:1.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí zápis z dílčího přezkoumání 
hospodaření obce Kameničná ze dne 16.9.2022 Krajským úřadem Pardubického kraje. 
  
Přezkoumáním nebyly zjištěny nedostatky či závady. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná projednalo nabídku společnosti Munipolis s.r.o. na 
pořízení komunikačního systému a nemá o nabízený systém zájem. 
 
Jednalo se o nabídku na pořízení intuitivního systému na informování občanů, ovšem 
vyčíslením orientačních nákladů na roční provoz se dospělo k částce cca 50 000,-Kč 
ročně, což je asi 10x vyšší náklad než dosud užívané systémy. 
   
Výsledek hlasování:  Pro:7 Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
  
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace starosty obce ohledně 
nákladů na odpadové hospodářství obce včetně meziročního srovnání. 
 
Více dále ve zpravodaji. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7 Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
  
Zastupitelstvo obce Kameničná vydalo Obecně závaznou vyhlášku obce Kameničná                            
č. 1/2022, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
 
Více dále ve zpravodaji.  
 
Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:1.   Nehlasovali: 0 
 



Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí veřejné 
služby pro zajištění potravinové obslužnosti v malé obci s KONZUM, obchodní družstvo 
v Ústí nad Orlicí. 
 
Jedná se o částku 128 478,-Kč, na kterou díky výše uvedenému schválenému usnesení 
můžeme uplatnit dotaci Pardubického kraje ve výši cca 84 239,-Kč. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:1.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost pana Rychlinka o odkup 
obecních pozemků parc. č. 1987, 1988, st. 146, v k.ú. Kameničná. 
 
Starosta obce při tomto bodu seznámil zastupitele s legislativním procesem a 
základními náležitostmi případného prodeje jakýchkoli obecních pozemků.  
 
V tomto případě pan Rychlink žádá o koupi pozemků u chaty „nataši“ včetně chaty. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost o navýšení příspěvku na provoz 
Mateřské školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, a schválilo navýšení příspěvku na 
provoz pro rok 2022 o částku 33 000,-Kč. 
 
Z důvodu zvýšených výdajů na elektřinu. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost o finanční výpomoc Mateřské 
školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, a schválilo návratnou finanční výpomoc ve výši 
60 000,-Kč na překlenutí období do obdržení dotace na školního asistenta MŠ 
z Operačního programu Jan Amos Komenský vyhlášeného MŠMT ČR.  
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí návrh rozpočtu na rok 2023 Mateřské 
školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí a návrh střednědobého výhledu rozpočtu 
Mateřské školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí. 
 
Viz úřední deska obce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 



 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo smlouvu o dílo s Ing. Arch. Dagmar Vaníčkovou 
ohledně zhotovení Změny č. 2 Územního plánu Kameničná. 
 
Předmětem změny bude prověření požadavku rozšíření plochy na fotovoltaiku na 
pozemcích parc. č. 1531 (část), 1541, 1539/1. Jednalo by se o rozšíření stávající 
elektrárny. Změnu bude v plné výši hradit investor. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo Zprávu o uplatňování územního plánu 
Kameničná za období 01/2018 – 03/2022. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace starosty obce ohledně 
provedených námětových cvičení jednotky SDH obce Kameničná. 
 
Proběhlo okrskové cvičení v Líšnici s nácvikem dálkové dopravy vody, dále cvičení lokální 
zaměřené na kontrolu funkčnosti kalového čerpadla a kontrolu hydrantů na území obce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace starosty obce ohledně volby 
prezidenta České republiky konané ve dnech 13. a 14. ledna 2023 (případné II. kolo ve 
dnech 27. a 28. ledna 2023). 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace starosty obce ohledně 
nákladů na provoz veřejného osvětlení, pověřuje starostu zjištěním podrobnějších 
informací od obsluhující firmy. 
 
Na následujících zasedáních bude projednán návrh na omezení svícení veřejného 
osvětlení v různých podobách, za účelem šetření nákladů na elektřinu. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 

 
 

 
 



INFORMACE Z OBCE 

Odpadové hospodářství 

Obecní zastupitelstvo vydalo Obecně závaznou vyhlášku obce Kameničná                            
č. 1/2022, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

 

Předmětem této vyhlášky je změna výše poplatku s platností a účinností 
od 1.1.2023, a to ze současné částky 500,-Kč na novou ve výši 650,-Kč. 
 
Původní částka ve výši 500,-Kč platila od 1.1.2013 do 31.12.2022, tedy celkem 10 let. 
 
Ani nová částka zdaleka nepokryje náklady obce v odpadovém hospodářství, nicméně 
v těžké ekonomické době není cílem poplatky občanům neúnosně navyšovat. Z 
okolních obcí zůstáváme jednou s nejnižším poplatkem viz tabulka. 
 

Helvíkovice 550,-Kč 

Kunvald 600,-Kč 

Žamberk 720,-Kč 

Klášterec nad Orlicí 720,-Kč 

Rybná nad Zdobnicí 720,-Kč 

Pěčín 780,-Kč 

Lukavice 800,-Kč 

Rokytnice v O. h. 840,-Kč 

 
Úlevy a osvobození zůstávají beze změn, tedy úlevy i nadále -200,-Kč z nové částky. 
 
Důvodem jsou dlouhodobě rostoucí ceny u služeb, které nám poskytují společnosti 
v souvislosti s odpadovým hospodářstvím.  
 
Navíc platná legislativa požaduje, aby se každým rokem snižovala produkce směsného 
odpadu na obyvatele o 10 kg, viz graf. V případě, kdy jako obec překonáme roční limit, 
se skládkovné za každou tunu tohoto odpadu navýší z 500,-Kč na 900,-Kč. 
 



 
 

Veřejné osvětlení 
 

Nejen na půdě obecního zastupitelstva byly zahájeny diskuse 
o variantách svícení v obci veřejným osvětlením. Ptáte se 
proč? Důvodem jsou opět ceny, a to ceny za elektřinu.  
 
Každý si asi všiml, že v posledních letech dochází k výměnám starých svítidel (převážně 
těch nefunkčních) za nová LED svítidla. To samo o sobě snižuje spotřebu elektřiny, 
ovšem ceny elektřiny vystoupaly ještě rychleji než naše úspora. 
 
Na nadcházejících zasedáních zastupitelstva obce se budou projednávat návrhy, zda 
neupravit svícení v noční době a jakým způsobem.  
 
Například ponechat svítit jen část u hlavní silnice a ostatní v době 23 - 04 hodin vypínat. 
V této hlavní části pak osadit vše LED svítidly. Také zapracovat možnost nechat svítit 
celou obec v případě konání například plesů nebo jiných společenských akcí. 



Plánovaná okružní křižovatka 
 

 
Podle posledních informací 
není realizace plánována na 
rok 2023.  
 
Skutečnost, že obec není 
zatím smluvně domluvena 
s majiteli dotčených 
pozemků (kde mají vzniknout 
chodníky), není podle 
vyjádření pracovníků 
Pardubického kraje 
překážkou v realizaci celé 
stavby. 
 
Starosta obce v současné 
době připravuje nový návrh 
k jednání o tamních 
pozemcích. 
 

 
 
 
 

 
Plánovaná kanalizace s ČOV 

 
Projektová dokumentace je téměř dokončena, dobíhají dílčí úkony. Dokončují se 
souhlasy dotčených majitelů pozemků, u některých bohužel vznikly drobné komplikace, 
což celou akci zdržuje.  
 
Příslušný dotační titul byl vypsán, je nyní otázkou, kdy budeme ve fázi připravenosti, 
abychom mohli požádat o dotaci, respektive zda budeme oprávnění žadatelé. 
 
S ohledem na aktuální stav věcí, pokud by dotace byla úspěšná, by se mohlo začít 
patrně ne dříve než v roce 2025. 
 



Co dalšího se udělalo, co je v plánu. 

  
Několik komunikací v obci se dočkalo nového nebo opraveného povrchu, Z obce byly 
na tyto opravy dohromady vynaloženy prostředky převyšující 1 200 000,-Kč. Pardubický 
kraj přispěl dotací z Programu obnovy venkova ve výši 100 000,-Kč. 
 Z programu obnovy venkova Pardubického kraje jsme také obdrželi dotaci ve 
výši 80 477,-Kč na částečné pokrytí obecní dotace směřující do místního obchodu pod 
názvem Provoz obchodu v obci Kameničná. 
 Byl pořízen nový projektor, díky němuž se podařilo rozběhnout provoz letního 
kina. Poděkování je na místě Zdeňku Jirčíkovi za bezplatné propůjčení ozvučovací 
techniky, Michalu Kacálkovi za úpravu promítacího plátna a všem dalším, co pomáhali 
při projekcích. 
 Podařilo se získat několik strategických pozemků do vlastnictví obce, například 
za účelem rozšíření areálu za Veverkovými. 
  

 V dalších letech je plánováno: 
 
-  s ohledem na dotaci realizace kanalizace s ČOV,  
 
-  s ohledem na plány Pardubického kraje realizace nových chodníků při kruhové 
 křižovatce, 
 
- nové dveře na kapli, ozvučení kaple, oprava márnice, 
 
- zrušení zídky u bývalého antukového hřiště, terénní úpravy, 
 
- nová parkovací plocha u zázemí areálu za Veverkovými, 
 
-  opravy obecních komunikací, veřejného osvětlení, 
 
- odborné zjištění stavu mostků, umístění příslušných dopravních značení, 
 
- elektronická úřední deska, 
 

Následující zasedání zastupitelstva obce Kameničná se budou konat v zasedací 
místnosti obecního úřadu:  

 
v pondělí 12. 12. 2022 v 18 hodin 

a 
ve středu 28. 12. 2022 v 17:30 hodin. 



UPOZORNĚNÍ 

Informační SMS systém obce Kameničná je z důvodu 

závady na straně operátora dočasně nefunkční. 

Pro znovuzprovoznění systému bude potřeba opětovně nahrát veškeré kontakty. 

Kontakty evidované pracovníky Obecního úřadu Kameničná budou do systému 

vloženy automaticky. 

12. prosince budou zaslány zkušební SMS,  

- kdo zprávu obdrží a nemá o službu zájem, odpoví NEMÁM ZÁJEM,  

- komu naopak SMS nepřijde a ZÁJEM MÁ, přihlásí se na tel. č. 733 104 676 

 (s uvedením příjmení, jména a požadovaného tel. č.) . 

Kdo aktivně používá „chytrý“ telefon a aplikace, nemusí nutně využívat SMS 

systému, totožné informace může obdržet prostřednictvím  

aplikace „V OBRAZE“, 

kde po nastavení obce Kameničná budou chodit notifikace. V této aplikaci jsou 

dostupné k nahlédnutí i dokumenty na úřední desce, kalendář akcí, aktuality, 

různé plakáty a další. 

Aplikaci si můžete stáhnout pomocí těchto QR kódů. 

  

https://play.google.com/store/apps/details?id=cz.onlineteam.ocelot
https://apps.apple.com/cz/app/v-obraze-vim-co-se-deje/id1128876118?l=cs&ls=1


Vážení spoluobčané, 
opět se nám blíží konec roku, nadešel čas adventu a očekávání příchodu nového roku 
2023 s novými nadějemi, plány a předsevzetími. 

Dovoluji si Vám nabídnout přehled běhu událostí v naší obci v tomto roce. 
Spolková činnost v obci za Sbor dobrovolných hasičů Kameničná bohužel 

nezapočala tradičním hasičským plesem v měsíci únoru. V dubnu se po rozvolnění 
restrikcí konala Valná hromada. Alespoň okrskové závody v Líšnici se tento rok konaly. 
Hasiči v Kameničné letos opět uspořádali na domácím hřišti netradiční soutěž, a i ta 
měla úspěch. Velmi významnou oblastí je práce hasičů s dětmi a mládeží, kteří se letos 
účastnili závodů v Mladkově a závodu požárnické všestrannosti v Bystřeci. Družstvo 
hasičů pod vedením Vladimíra Kotyzy ml. se úspěšně účastnilo řady tradičních i 
netradičních požárních soutěží v okolí. 

TJ Sokol Kameničná zahájil tradičním turnajem ve stolním tenise v lednu, 
Valnou hromadou v březnu a Country bálem v dubnu. Přívesnický tábor se těší stále 
větší popularitě, s tím ruku v ruce roste i náročnost pro pořadatele. Dětský den se 
odehrál v srpnu ve spolupráci s Klubem žen a hasiči. Ženy se účastnily sokolského sletu 
v Brně a v Pardubicích. I u sokola je záslužnou činností práce s dětmi, která probíhá 
prostřednictvím cvičebních hodin, nácviku tanečních vystoupení v prostorách obecního 
sálu či bývalé školy. Také pěvecký sbor při TJ Sokol, který zpestřuje Štědrý den vánočním 
zpíváním, vystupoval v Kapli Nejsvětější Trojice. 

Klub žen Kameničná z. s. nemohl uspořádat dětský karneval, ale postaral se o 
např. pálení čarodějnic, pouť, dětský den, rozsvěcení vánočního stromu, výlety a další 
akce nejen pro děti. Valná hromada se konala v červnu. 

Myslivecké sdružení Dubina Helvíkovice - Kameničná mělo Valnou hromadu 
tentokrát v obecním sále v Kameničné v březnu. 

Obecní knihovna v Kameničné tradičně zorganizovala nejen drakiádu v měsíci 
říjnu. 

 SPZ o.s. organizovalo úspěšný 14. ročník motosrazu Kameňák v areálu hřiště, 
dalším spolkům i obci bezplatně zapůjčuje vybavení. 

Pan Dušek uspořádal další ročník Orlického Woodstocku, který proběhl koncem 
června. 

Obec Kameničná se zhostila pořádání poutě v červnu, za pomoci dalších složek, 
3 projekcí letního kina a jedné zkoušky během léta. V listopadu se odehrálo divadelní 
představení spolku Na Skále z Helvíkovic za účasti 84 diváků. 

V červnu se uskutečnilo Vítání občánků v obecním sále, kde jsme přivítali 
Šimona Daniše, Theodora Macháčka a Jonáše Mráze.  

Volby do obecních zastupitelstev a do Senátu ČR konané ve dnech 23.9. – 
24.9.2022 probíhaly i v naší obci. Volební účast činila cca 64,5 % a 54 % v případě Senátu 
ČR, všem občanům za jejich účast děkujeme. Začátkem roku 2023 nás čeká Volba 
prezidenta ČR. 



Děkujeme touto cestou členům a členkám spolků naší obce za čas, aktivní práci, 
činnost a reprezentaci. Děkujeme i ostatním občanům, kteří se podílejí na pracovním, 
kulturním a sportovním dění v naší obci. 
 Děkujeme za spolupráci se společností VIKA Kameničná a.s. a ostatním firmám 
i živnostníkům v obci.  
Přejeme Vám pohodový advent, příjemné prožití vánočních svátků a mnoho štěstí, 

zdraví a úspěchu v novém roce 2023.   
                                                                    Lukáš Jirčík 

                                                                                  Mgr. Šárka Grofová 
 

Zprávičky ze školky 

 V předchozích zprávičkách jsme zakončili informací o tom, co nás v nejbližší 
době čeká. Ve čtvrtek 6. října jsme navštívili mateřskou školu ve Slatině nad Zdobnicí, 
kde nás čekala pohádka „O dvanácti měsíčkách“, která byla plná světelných a zvukových 
efektů. A protože nám zbývalo ještě trochu času do odjezdu autobusu, bylo nám 
umožněno jej strávit na místním školkovém hřišti. 
 Letošní podzimní tvoření s rodiči bylo formou úklidu zahrádky a okolí mateřské 
školy, během něhož jsme společně s dětmi a rodiči sázeli, pleli, stříhali keře atd.  Všichni 
společně jsme připravili naši zahrádku na nadcházející období. Závěrem čekalo všechny 
zúčastněné drobné pohoštění a opékání buřtů. Toto podzimní odpoledne se vydařilo, a 
to hlavně díky rodičům a dětem, kterým patří obrovské díky. 
 Poslední středou v měsíci říjnu 
jsme zahájili pravidelné návštěvy solné 
jeskyně v Žamberku, kterých nás opět 
čeká deset. Tentokrát dopravu tam i zpět 
řešíme autobusem. V úterý 15. listopadu 
jsme se vydali do lesa společně se 
speciální školou ze Žamberka a panem 
myslivcem Martinem Matyášem. Zde 
jsme ke krmelci vysypali nasbírané 
kaštany, žaludy a nějaké ty pochoutky 
pro zvířátka, které si děti donesly. 
Dozvěděli jsme se, která zvířátka zde 
můžeme vidět a co jim nejvíce chutná. Po 
návratu do školky čekala na děti odměna 
od pana myslivce za sběr kaštanů, za níž 
moc děkujeme. Během vycházky do lesa 
jsme obdrželi pozvání ze speciální školy 
na jejich den otevřených dveří, což jsme 
s radostí přijali. Tak tedy dne 24. 11. jsme 



navštívili Speciální školu v Žamberku, kde se v rámci otevřených dveří konal i vánoční 
jarmark s výrobky žáků. Bylo zde spoustu krásných vánočních dekorací a mnoho 
dalšího. Děti si také prohlédly prostory školy a vyzkoušely nové hračky.  
 Nastal čas adventní a jako tradičně první neděle patří rozsvěcení stromečku. 
Společně s dětmi z družiny jsme připravili na tento den vánoční taneček a koledy, které 
si s námi mohli zazpívat i všichni co se přišli podívat. První svíčka na adventním věnečku 
zapálena a začínají přípravy na Vánoce, které jsme zahájili pečením perníčků. Paní 
kuchařka nám nachystala těsto a děti vyvalovaly a vykrajovaly různé tvary. Perníčky se 
vydařily a v den, kdy nás navštíví Mikuláš s andělem a čertem, je ochutnáme. Ten den 
nastal, úderem deváté hodiny do naší školky zavítal Mikuláš s andělem a samozřejmě 
nechyběl i čert. Děti zazpívaly písničku i na básničky došlo no, a protože byl Mikuláš 
spokojený a čertovi jsme slíbili, že své drobné hříchy napravíme, čekala na děti odměna. 
Pro tu každý došel k andělovi a ti nejodvážnější se vyfotili i s čertem. 
 Na závěr bychom rádi moc poděkovali Šárce Dufkové za příspěvek ve formě 
dýní, které byly použity na halloweenskou výzdobu a Jarmile Černé za ovocné dary ze 
zahrádky. 
 

  
 Blíží se vánoční svátky, přejeme Vám tedy, ať jsou plné radosti, pohody a 
v tomto duchu i další dny v novém roce 2023. 

Kolektiv MŠ  

 



Zprávičky ze školní družiny 

 
 Ani jsme se nenadáli a první měsíc nového školního roku byl za námi. V říjnu 
jsme si užívali krásné podzimní počasí – chodili jsme do lesa na houby, sbírali jsme 
kaštany a na Halloween si společně vyřezali dýně, které nám věnovala paní Dufková.  
 
 Od listopadu jsme každý pátek začali jezdit do solné jeskyně v Žamberku. Se 
staršími dětmi jsme se vydali na pátrací hru „Addamsova rodina“, kterou připravilo 
Animo Žamberk. Podle GPS souřadnic jsme hledali různá místa a plnili úkoly. Na závěr 
jsme úspěšně došli k cíli – hrobce rodiny Addamsových, kde na nás čekala truhla 
s pokladem. Na svatého Martina jsme si upekli svatomartinské rohlíčky, na kterých si 
pak děti moc pochutnaly. 
 
 Ozdobili jsme vánoční stromeček před školkou a společně se školkovými dětmi 
jsme si pak na první adventní neděli zazpívali koledy při jeho slavnostním rozsvícení. 
Dopisy Ježíškovi už mají děti napsané, tak už nezbývá, než se těšit a čekat na Vánoce.  
 
Přejeme všem, ať se jim jejich přání splní a budeme se těšit na setkání v novém roce. 
 

Klára Šubertová 
 

 
 



 
 

  Dovolte mi, abych Vás posledním článkem v tomto roce 
informovala o akcích, které jsme zvládly a které nás čekají.  
   
 Ve čtvrtek 17. 11. 2022 jsme pro děti a pro všechny tvořivé duše 
připravily v bývalé škole pod vedením zkušené paní Jeřábkové 
zdobení perníčků. Perníčky jsme upekly v dostatečném množství 
doma a ve škole jsme už jen nachystaly různobarevné polevy, aby 
to děti měly veselé. Děti, maminky a babičky pak už jen zasedly 

ke stolečkům, mohly popustit uzdu své fantazii a dosyta se vyřádit na různých tvarech. 
To, co si kdo nazdobil, si také mohl odnést domů. No a to, co zbylo, jste pak mohli 
ochutnat společně s vanilkovým a lineckým cukrovím na tradičním rozsvěcení 
vánočního stromečku v Kameničné v neděli 27. 11. 2022, které pro Vás nachystalo 
místní zastupitelstvo společně s panem starostou. O program se pak postaraly paní 
učitelky a děti z MŠ a ŠD v 
Kameničné a my jsme přidaly 
už jen tou troškou občerstvení. 
S pečením cukroví jsme se 
popraly statečně v 
šestičlenném složení a svařák a 
čaj jsme na sále zvládly také. 
Dětem jsme opět nachystaly 
malé dárečky, které jsme na 
rozsvěcení vánočního 
stromečku rozdaly, zakoupily 
jsme je i díky finančnímu 
příspěvku               z obce 
Kameničná. 
  
Pro děti školou povinné 
chystáme v sobotu 10. 12. 
2022 bowling v Rychnově nad 
Kněžnou. Kdo ještě nestihl 
přihlásit svoje cvrčky, tak 
můžete u Šárky Dufkové.  
Rovněž mohu již zmínit termín 
výroční schůze Klubu žen v 
Kameničné, který letos 
připadá na 6. 1. 2023 a na který 
srdečně zvu všechny členky. 



  Posledním odstavcem mého příspěvku bych chtěla mým ženám moc 
poděkovat za jejich práci. A tou prací ani nemyslím tak práci pro Klub žen v Kameničné, 
jako spíše za práci, kulturu a zábavu, kterou pro občany a děti v Kameničné tvoří. Všem 
ostatním pak přeji hezké prožití adventu, klidné a veselé Vánoce a v následujícím roce 
2023 hodně zdraví a sil. 
       Děkujeme za Vaši přízeň.  
               S pozdravem výbor Klubu žen Kameničná. 
 
     

SDH KAMENIČNÁ 

 
  S podzimem začalo i velké trénování na ZVP, které se 
letos konalo v sobotu 8.10.2022 v Bystřeci. Závod požárnické 
všestrannosti má rozvíjet všestrannou sportovní zdatnost dětí 
a zároveň pomáhat získávat další znalosti v oblasti požární 
ochrany. Na naše malé závodníky tak v 1,5 km (mladší 
kategorie) a v 3 km (starší kategorie) dlouhé trati postupně 

čekají stanoviště střelba ze vzduchovky, základy topografie, uzly, základy první pomoci, 
požární ochrany a překonání vodorovného lana. Děti se tak opravdu musí orientovat 
v mnoha oblastech. Za každý nezdar hlídky dostávají trestné body, které se v konečném 
hodnocení promění v trestné minuty a přičítají se k běžeckému času.  
  Naši mladší hasiči trénovali s Jarčou Kalousovou, Luckou Foglovou a 
Terkou Brokešovou. Pilně uzlovali, běhali a stříleli, žádné značky se nezalekli. Závodníků 
měli dostatek, proto zvládli složit dvě hlídky, každou po pěti členech. Děti na trati získaly 
11 trestných bodů, v přepočtu tedy jedenáct trestných minut. Jejich běžecký čas byl 
však úplně nejlepší ze všech a po přičtení trestných minut si doběhly pro krásné třetí 
místo! Takový výsledek se samozřejmě musí oslavit. Závodníci dostali medaile a 



drobnou cenu, navíc byl pro všechny připraven dort a další občerstvení. Společně si 
zahráli i hasičské hry, které vyhráli a pořádně si oslavu užili.   
 Starší hasiči se již několikátý rok bohužel potýkají s nedostatkem členů (tímto 
zveme všechny děti ve věku 11-15 let se zájmem o hasičský sport mezi nás!), proto 
dokázali složit jen jednu hlídku. Celé září pilně běhali, uzlovali, snažili se do hlavy nacpat 
správné znění čím se co hasí, pilovali zdravovědu i střelbu. Ve velké konkurenci 51 
hlídek si doběhli pro skvělé 23. místo. Starší trénují pod vedením Simči Kotyzové a Danči 
Mrklovské.         
 Mladším i starším hasičům moc gratulujeme k jejich umístěním. V průběhu 
zimy a jara nás čeká kreslení obrázků do soutěže Požární ochrana očima dětí a také 
zkoušky odbornosti, další velké závody pak na přelomu května a června v Mladkově, na 
které se děti vždycky moc těší.  

    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lucie Foglová 



 

 

ZPRÁVA TJ Sokol Kameničná 

 
 

 
Probíhá pravidelné cvičení ve všech složkách dle cvičebních hodin a pěvecký sbor 
trénuje na vánoční vystoupení.  
 
 ZVEME všechny: 
 
24.12. ve 22 hod  do místní kaple na štědrovečerní zpívání  
        
27.12. ve 14 hod  v sále si změříme síly ve FLORBALU o putovní pohár  
   tříčlenných družstev /podmínka jedna žena v týmu/ - přihlášky 
   do 24.12. u J. Kratochvílové 
 
30.12. v 16 hod  vystupuje pěvecký sbor se štědrovečerním zpíváním  
   v Pečovatelském domě v Žamberku 
 
 Připravujeme:  
   21.1.2023 – turnaj ve stolním tenisu  
            
   Březen – Valnou hromadu TJ  
            
   1.4.2023  -  tradiční Country bál se skupinou Kalumet 
 
Děkuji všem, kteří pomáhají při organizování různých akcí, zvláště pak cvičitelům za 
jejich pravidelnou mravenčí práci, ale i těm, kteří se zúčastňují a dávají tím celé naší 
činnosti smysl.  
          
 Přeji všem příjemné svátky a myslete na to, že  
               „ŽIVOT nám dává přesně to, co od něj očekáváme“ (Christian Godefroy) 
  a je příliš krátký na to, abychom se stále něčeho báli!  
 

                                                                 Za TJ Sokol Jana Kratochvílová 
 
 
 



 
 



 
Uzávěrka příštího čísla bude 31. 1. 2022. 

Náměty a připomínky zasílejte na jitkaroleckova@seznam.cz 


